
V Gradišču
si prizadevamo
za poživitev
samouprave

Svet krajevne skupnosti Gra-
dišče je na svoji zadnji seji
itnenoval posebno komisijo, ki
naj daje pomoč hišnim svetom.

Svet krajevne skupnosti sta
pri tem vodila zlasti dva raz-
loga:
— V teku je široiko zasnovan

in zastavljen proces obliko-
vanja in uresničevanja ustav-
nih dopolnil, po katerem naj
bo samouprava približana
delovnemu človeku in obča-
nu do take mere, da bo lah-
ko v njej aktivno vklju6en.
To velja tudi za obllkovanje
bodočih samoupravnih sta-
novanjskih skupnosti (sta-
novanjska samouprava) kot
za delovanje krajevndh skup-
nosti.
V tej zvezi lahko ugotovimo,
da bosta stanovanjska sa-
mouprava v pogledu gospo-
darjenja s stanavanjskimi
hišami in tudi krajevna sa-
mauprava lahko polno zaži-
veli, če se bosta nas.onili na
naravne asociacije občanov,
kot jo predstavlja skupnost
stanovalcev večstanovanjske
hiše.
V taki večstanovanjski hiši
živi včasih več občanov, kot
jih šteje večja vas,- mi pa ve-
mo, da imajo tako vasi pra-
viloma vzpostavljeno dolo-
čeno, čeprav neformatoo ob-
liko samouprave.

— Pred časom je izšel zakcm o
stanarinah, ki izdaja obra-
tovalne stroške hiše iz sta-
narin (to so sredstva za
osebne dohodke hišnikov,
snažilk, za razsvetljavo skup-
nih prostorov in podobno).
Stanovalci v večstanovanj-
skih hišah se bomo morali
ustrezno organizirati, da bo-
mo lahko urejali obrafcova-
nje hiše.

Naloge komisije so zlasti tele:
— dajanje pomoči stanovalcem

v večstanovanjskih hišah, v
kterih stanovanjske samo-
uprave ni, da bi se le-ta po-
novno oblikovala,

— dajanje pomoči hišnim sve-

tom v izmemjavi njihovih
medsebojnih izkušenj,

— dajanje pomoči zborom sta-
novalcem iin hišnim svetam
pri prevzemu in urejanju
obratovanja večstanovanj-
skih hiš.

— druge oblike sodelovanja s
stanovalci, z zbori stanoval-
cev in s hišnimi sveti.

Komisija dela na ta način,
da pomaga stanovalcem v hl-
šah, kjer stanovanjske saimo-
uprave začasno ni, da oblikuje-
jo taiciativne odbore, ki pri-
pravijo sklic stanovalcev to iz-
volitev hišnih svetov.

Ugotoviti je potrebno, da so
občani pozdravili to aktivnost
sveta krajevne skupnosti in da
so se praviloma vsi odzvali ko-
misiji, ki jih je povabila na
razgovor o oblikovamju stano-
vanjske samouprave v njihovih
hišah.

Komisija je imela v obdobju
enega tieseca štiri seje, dva or-
ganizirana razgovora s stano-
valci, ki naj sestavljajo tai-
ciativne skupine za sklic zbo-
rov stanovalcev in več razgo-
vorov s predstavniki hišnih
svetov.

V prvi vrsti smo se lotdli ob-
likovanja stanovanjske samo-
uprave v tistih hišah, kjer je
z občinsko odločbo naloženo
stanovanjskemu podjetju, da
apravlja nujne zadeve tekofi^a
vzdrževanja.

Rezultat dosedanjega delako-
misije je oblikovanje iniciativ-
nih odborov za sklic zborov
stanovalcev v 10 hišah. V pri-
pravi pa je oblikovanje teh od-
borov v nadaljnjdh treh hišah.

Velja opozoriti, da zahteva
to delo zelo veliko časa in or-
ganiziranosti, zato ni mogoče
pričakovati naenkrat nekih
spektakularnih uspehov, zato
pa bodo ti uspehi trajnejši.

Ta komisija zaseda pravilo
ma vsako sredo od 17—19 ure
v prostorih krajevne skupnosti
Graddšče, Rimska 24 ali y p r o
storih krajevne organizacije
SZDL v Veselovi ulici.
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